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Defecte straatlampen  -  Herstellingen

Goed verlichte wegen en pleinen dragen bij tot de veiligheid en het gebruikscomfort. Tal 
van steden en gemeenten hebben de afgelopen jaren initiatieven genomen om meer 
efficiënt om te gaan met de openbare verlichting.

Het onderhoud is eveneens belangrijk. Defecte lampen moeten vervangen worden om 
een optimale dienstverlening te verzekeren. De distributienetbeheerders hebben een 
meldpunt om defecte straatverlichting te melden. Dat kan via de website of op een gratis 
telefoonnummer. De distributienetbeheerders maken zich sterk om de herstelling binnen 
de 14 dagen uit te voeren.

1. Hoeveel straatlampen waren er in 2018 defect en zijn er gerepareerd/vervangen? 
Graag de cijfers per distributienetbeheerder en per stad of gemeente.

2. Hoeveel meldingen hebben de distributienetbeheerders in 2018 ontvangen via de 
webstek en het telefoonnummer?

3. Bij hoeveel van de meldingen werd de herstelling binnen de 14 dagen uitgevoerd in 
2018? Graag het percentage van de herstellingen ten opzichte van het aantal defecte 
lampen.
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Fluvius meldt mij dat deze gegevens pas in maart beschikbaar zullen zijn.


